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SIX PHASES OF DREAMING 
 
 
1. Dream  4. Difficulties  
2. Decide  5. Dead Ends  
3. Delay 6. Deliverance  

 
 
 

HOW DO I DISCOVER GOD’S DREAM FOR MY LIFE? 

 
 
“These are the memoirs of Nehemiah son of Hacaliah. In late autumn, in the month 
of Kislev, in the twentieth year of King Artaxerxes’ reign, I was at the fortress of 
Susa. Hanani, one of my brothers, came to visit me with some other men who had 
just arrived from Judah. I asked them about the Jews who had returned there from 
captivity and about how things were going in Jerusalem.”   

Nehemiah 1:1–2 (NLT) 
 
 
1.  Start with __________________.  

 
Curiosity means I ask the right questions. 
 
 
“They said to me, ‘Things are not going well for those who returned to the province 
of Judah. They are in great trouble and disgrace. The wall of Jerusalem has been 
torn down, and the gates have been destroyed by fire.’ When I heard this, I sat 
down and wept. In fact, for days I mourned, fasted, and prayed to the God of 
heaven.” Nehemiah 1:3–4 (NLT) 
 
 

2.  Pay attention to __________________.  

 
Concern means I let God break my heart.  
 
 
“Then I said, ‘O Lᴏʀᴅ, God of heaven, the great and awesome God who keeps his covenant 
of unfailing love with those who love him and obey his commands, listen to my prayer! Look 
down and see me praying night and day for your people Israel. I confess that we have 
sinned against you. Yes, even my own family and I have sinned! We have sinned terribly by 
not obeying the commands, decrees, and regulations that you gave us through your servant 
Moses.’ ”  Nehemiah 1:5–7 (NLT) 
 
 
3.  Develop my __________________. 

 
Conviction means I see from God's perspective.  
 
 
4.  Act on __________________! 

 
Calling means I go after __________________. 
 
 
MY COMMITMENT: 
 
 
__________________ I will give the next five weeks to discover  
 
God’s dreams for my life. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. curiosity  2. concern  3. convictions  4. calling  5. God’s dreams 
 



 

 

 
重拾夢想 

造．夢（一） 
胡安迪牧師 

2023 年 4 月 22–23 日 
 
 

夢想的六個階段 
 
 
1. 夢想 4. 困難 
2. 決定 5. 絕境  
3. 延遲 6. 解救  

 
 
 

我如何發現上帝給我的人生夢想？ 
 
 
「以下是哈迦利亞的兒子尼希米的回憶錄。 在亞達薛西王執政第二十年的基斯流
月，正當晚秋時分，我在書珊的王城裏。我的一位兄弟哈拿尼來探望我，同來的還
有其他幾位剛從猶大來的人。我詢問他們有關從被擄之地歸回的猶太人及耶路撒冷
城的情況。」 
  尼希米記 1:1-2 (新普及譯本) 
 
 
1.  始於「__________________」 
 
 
「好奇心」是提出正確的問題。 
 
 
「他們對我說：『那些歸回猶大省的人處境不妙，他們遇到極大的麻煩和羞辱。耶
路撒冷的城牆已經被拆毀，城門也被火燒掉了。』我聽到這些話，就坐下來哭泣，
甚至一連幾天都在悲哀、禁食，並向天上的上帝禱告。」  

尼希米記 1:3-4 (新普及譯本) 
  
 

2.  留意「__________________」 
 
 
「關注」是讓上帝破碎我的心。 
 
 

「後來我祈禱說： 『上主啊，天上的上帝，偉大而可畏的上帝啊！你對愛你、順服
你命令的人信守慈愛的約。求你垂聽我的祈禱！求你垂顧察看我晝夜為你的子民以
色列所發出的禱告。我承認我們得罪了你，就連我和我自己的家庭也犯了罪！我們
沒有遵守你藉着你的僕人摩西賜給我們的命令、律例和法則，我們犯了可怕的
罪。』」 
  尼希米記 1:5-7 (新普及譯本) 
 
 
3.  發展「__________________」 
 
 
「信念」是從上帝的角度看。 
 
 
4.  回應「__________________」 
 
 
「呼召」是去追尋__________________。 
 
 
我的承諾： 
 
 
__________________使用未來五週，發現上帝給我的人生夢想。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. 好奇心  2. 關注  3. 信念  4. 呼召  5. 上帝的夢想 
 


